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Wszystkie drogi w gminie były naprawiane wiosną. Niestety, niektóre drogi wyglądają,
jakby nic tam nie było robione.

– Coś trzeba będzie z tym zrobić, ale to są zaszłości kilkudziesięcioletnie – tłumaczy Bartłomiej
Lipski, sekretarz gminy Jeżów. – Nawet wyrównywanie i łatanie nic nie daje. Mamy plan drogowy,
ale nie uda nam się naprawić wszystkich dróg w jednym roku. Teraz przymierzamy się do naprawy
drogi w Rewicy, ale zanim będziemy mogli to zrobić trzeba ustalić jej stan prawny.

Prawda jest taka, że droga w Rewicy w terenie ma zupełnie inny przebieg niż ta wytyczona na mapie.
Na razie droga nie ma żadnego statusu, a żeby ubiegać się o dofinansowanie na jej naprawę musi
widnieć w ewidencji jako droga gminna.

Więcej na ten temat w bieżącym wydaniu "Głosu" z 30 lipca.
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